
Rada Seniorów
Miasta i Gminy Kórnik
Rynek 1, 62-035 Kórnik

Protokół

z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik

z dnia 5 czerwca 2023 roku

Posiedzenie odbyło się 5 czerwca 2023 roku w sali posiedzeń ratusza bnińskiego. 

Uczestniczyło w nim 6 członków Rady Seniorów, posiedzenie więc było 

prawomocne.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek - przewodniczący

2. Krystyna Antkowiak

3. Barbara Fluder

4. Aleksandra Grzelak

5. Irena Kaczmarek

6. Stanisław Kasprzyk

Nieobecni:

Antoni Odzimek, Tadeusz Warkocki, Anna Wojtaszek

W posiedzeniu uczestniczyli także:

Komendant Straży Miejskiej w Kórniku - Tomasz Haremza, przedstawiciel DIM - 

Kamila Barczak, koordynator ds. RS Joanna Grzegorowska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie obecności

2. Spotkanie z komendantem Straży Miejskiej i przedstawicielem DIM

3. Odczytanie i zatwierdzenie protokołu z 8 maja

4. Sprawozdanie z dyżurów senioralnych

5. Sprawy bieżące

6. Wolne głosy

7. Zakończenie posiedzenia
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1. Przewodniczący Marek Kaczmarek dokonał otwarcia posiedzenia 

i sprawdzenia obecności. Stwierdził, że obecnych jest 6 członków Rady Seniorów, 

więc można rozpocząć obrady i podejmować uchwały.

2. Głos zabrał Tomasz Haremza komendant Straży Miejskiej i odpowiadał na 

stawiane mu pytania. Na wstępie odniósł się do spraw związanych z monitorowaniem 

miasta. Wyjaśnił zasady działania kamer obrotowych i stacjonarnych - obraz z 

kamery obrotowej jest wyraźniejszy, natomiast kamera stacjonarna lepiej uchwyci 

dany moment, ideałem byłoby połączenie obu tych kamer. Na terenie gminy jest 

zainstalowanych 50 kamer, a obsługuje je tylko jedna osoba, trwają przygotowania 

do uruchomienia zczytywania numerów rejestracyjnych pojazdów. Odpowiadając na 

pytania pani I. Kaczmarek dotyczące kamery przy ulicy Śremskiej wyjaśnił, że 

zainstalowana tam kamera obrotowa nie zawsze uchwyci sprawcę wykroczenia, 

poprawa tego stanu wymaga pewnych zmian. Pan Haremza zwrócił uwagę na wielką 

pomoc kamer w ujawnianiu sprawców przestępstw, zaprosił też zebranych do 

odwiedzenia centrum monitoringu i obejrzenia podglądów kamer. Każdy obywatel 

może zainstalować sobie w telefonie aplikację, dzięki której może wskazać policji 

niebezpieczne miejsce. Pan komendant odpowiedział też K. Antkowiak na pytanie 

dotyczące bezpieczeństwa w rejonie ulicy Średzkiej i Parkowej odsyłając ją do 

Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. W dalszej części swojej wypowiedzi 

wyjaśnił, że Straż Miejska zajmuje się sprawami porządkowymi, parkowaniem, 

sprawdzaniem czy właściciele posesji dbają o wywóz nieczystości i tym podobnymi 

sprawami. Padło też pytanie o częstsze patrolowanie Osiedla Staszica i 

egzekwowanie zasad parkowania przy aptece Betula oraz o skomplikowany system 

komunikowania się ze Strażą Miejską. Odpowiadając na ostatnie pytanie komendant 

wyjaśnił, że rozmowy są nagrywane, ale działa też telefon komórkowy o numerze: 

604 607 104.

Pan S. Kasprzyk zapytał jak wymusić na kierowcach samochodów dostawczych, 

żeby nie parkowali na przejściu dla pieszych. Komendant odpowiedział, że temat nie 

może zostać rozwiązany, ponieważ nie ma wyznaczonych miejsc dla dostawców 

towarów. B. Fluder zapytała o kradzieże rowerów z wiaty przy dworcu kolejowym w 

Gądkach, mimo zainstalowanej tam kamery. Komendant wyjaśnił, że kradzieże w 

tamtym rejonie są plagą a kamera, która została zamontowana przed postawieniem 

wiaty, nie może pokazać obrazu z jej wnętrza. K. Antkowiak poprosiła o wizyty 
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strażników na tyłach Ośrodka Zdrowia, gdzie spożywany jest alkohol i zostawiane są 

śmieci. I. Kaczmarek zapytała o bezpieczeństwo dzieci na ulicy Wąskiej w Bninie, 

otrzymała odpowiedź, że ulica ta zostanie przekształcona na jednokierunkową i 

wtedy problem zostanie rozwiązany.

3. Nie było uwag do odczytanego protokołu i został on zatwierdzony jednogłośnie.

4. Podczas dyżurów senioralnych sprawowanych przez B. Fluder i A. Grzelak nie 

było interesantów, natomiast A. Odzimek otrzymał informację o zniszczonej ławce 

przy aptece.

5. Przewodniczący odczytał odpowiedź na pismo skierowane do Komisji 

Bezpieczeństwa na temat przejścia dla pieszych w Robakowie. Po przebudowie 

przystanku w tym rejonie przejście zostanie oznakowane, najpóźniej w trzecim 

kwartale bieżącego roku.

Przewodniczący M. Kaczmarek przypomniał o spacerze po Kórniku w dniu 10 

czerwca.

Pani Kamila Barczak złożyła sprawozdanie ze spotkania z Wojewodą Wielkopolskim 

Michałem Zielińskim i przedstawicielem Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej 

Magdaleną Szczepaniak w dniu 22 maja br., w którym uczestniczyli przedstawiciele 

Rad Seniorów z terenu województwa. Mówiono tam o pomocy seniorom, szczególnie 

w miejscu ich zamieszkania i wymieniano się doświadczeniami, powstał też pomysł 

zorganizowania Forum Rad Seniorów.

Przewodniczący Marek Kaczmarek poinformował zebranych że 16 czerwca br. o 

godzinie 13.00 w sali posiedzeń ratusza w Bninie zostanie podpisana umowa o 

stosunkach partnerskich z Kościerzyną, na uroczystość została zaproszona Rada 

Seniorów.

6. W lipcu i sierpniu Rada Seniorów nie będzie obradować, zawieszone też zostają 

dyżury, które od września odbywać się będą raz w miesiącu.

W najbliższą środę w DIM o godzinie 10.00 odbędzie się narada w sprawie gminnych 

senioraliów.
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7. Przewodniczący RS zakończył posiedzenie.

Kolejne spotkanie Rady Seniorów odbędzie się 4 września o godzinie 10.00 w sali

Posiedzeń ratusza w Bninie.

Protokołowała Barbara Fluder
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